
aymakamımız Dr. Hacı 

KArslan Uzan'ın 
katılımlarıyla ilçemiz Fen 

Lisesi Konferans Salonunda 1-7 
Kasım tarihleri arasında açık 
kalacak olan 1.Kitap Günleri 
Fuarı açılışı yapıldı. Vakfıkebir 1. 
Kitap Günleri'nin açılış törenine 

İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan'ın yanı sıra, Vakfıkebir 
Belediye Başkan Vekili Enver 
İskenderoğlu, Çarşıbaşı 
Belediye Başkanı Mümin 
Nuhoğlu, kurum müdürleri ve ilçe 
protokol üyeleri iştirak etti. 
Vakfıkebir Kaymakamlığı ve İlçe 

Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından 
organize edilen, okuyucuların 7 
Kasım salı gününe kadar ziyaret 
edebileceği ve Yazar Sinan 
Yağmur'un kitaplarını 
imzalayacağı kitap fuarı 
Vakfıkebir Fen Lisesi Konferans 
salonu fuaye alanında açıldı.
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Vakfıkebir İlçemizin esnaflarından Cahit Hürfikir tarafından tam 21 yıl önce yazılan mektup, Hürfikir ailesine Cumhuriyetin 100. Yılında postacı Caner Sağlam tarafından ulaştırıldı. 

CUMHURIYETIMIZIN 100. YILI
TEMALI RESIM SERGISI DUZENLENDI
Vakfıkebir İlçesi Atatürk Ortaokulu öğrencileri tarafından hazırlanan ''Cumhuriyetimizin 100. Yılı'' temalı resim sergisi Hükümet Konağı önünde sergilendi.

> Sadık AYDIN 3'de

BAÞKANI ÖZGÜR ÖZEL OLDU

21 YIL ÖNCE YAZILAN MEKTUP SAHÝBÝNE ULAÞTI

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

V
akfıkebir İlçemizin 
esnaflarından Cahit 
Hürfikir tarafından tam 

21 yıl önce yazılan mektup, 
Hürfikir ailesine Cumhuriyetin 
100. Yılında postacı Caner 
Sağlam tarafından ulaştırıldı. 
Mektup, Vakfıkebir 
Postanesinde 16.10.2002 
tarihinde yazılıp mühürlenerek 
postanede saklandı. Mektubun 
o tarihte yazıldığını gösteren 
postane mührü zarfın üzerinde 
görülüyor. O tarihte yazılan 
mektup Cumhuriyetin 100. 
Yılında verilmek üzere 
postanede tutuldu. 29 Ekim 

2023 günü PTT görevlisi Caner 
Sağlam tarafından tam 21 yıl 
önce yazılan mektup Cahit 
Hürfikir'in eşi Pervin Hürfikir'e 
evinde teslim edildi. 
Mektubun içeriği ise Cahit 
Hürfikir'in o tarihte eşine ve 
çocuklarına karşı olan 
duygularını ve hissettiklerini 
anlatırken, geleceğe dair olan 
onlarla ilgili düşüncelerini 
anlatıyor. Hürfikir'in 
mektubunda 2023 yılına 
yönelik iyi dilekleri ve 
Cumhuriyetin 100. Yılını 
kutlamak gibi başlıklardan 
oluşuyor.

Cumhuriyet Halk Partisi'nin (CHP) 38. Olağan Kurultayı'nın ikinci tur
oylamasında Manisa Milletvekili Özgür Özel 812 oy alarak genel başkan seçildi.

C
umhuriyetimizin kuruluşunun 100. 
yılına özel olarak düzenlenen 
etkinlikler kapsamında, " 

Cumhuriyetin 100.Yılı " temalı resim sergisi 
Vakfıkebir de yapıldı.  Vakfıkebir Atatürk 
Ortaokulu öğrencileri tarafından hazırlanan 
sergi Hükümet Konağı önünde sergilendi. 
Serginin açılışına İlçe Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan'ın yanı sıra ilçe protokolü 
katıldı. Sergi, Cumhuriyetimizin 100.Yılık 
tarihine ışık tutan, öğrencilerimizin 
fırçasından çıkan eserlere ev sahipliği yaptı. 
Cumhuriyetimizin kuruluşundan bugüne 
kadar olan süreçte yaşanan önemli olayları, 
dönüm noktalarını ve bu toprakların 
kahramanlarını yansıtan eserler yer aldı. 

CHP'NIN YENI GENEL

umhuriyet Halk Partisi'nin 

C(CHP) 38. Olağan 
Kurultayı'ndaki genel 

başkanlık seçiminde, ilk turda 
salt çoğunluk sağlanamadığı için 
oylama ikinci tura kaldı. Saat 
00.30 itibarıyla başlayan ikinci tur 
seçiminde oy kullanma işlemi 
saat 02.30'da tamamlandı. Oy 
sayımının ardından Özgür Özel'in 
812 oy alarak CHP'nin yeni genel 
başkanı olduğu açıklandı. Kemal 
Kılıçdaroğlu ise 536 oy aldı.> Sadık AYDIN 2'de

VAKFIKEBIR'DE KITAP
GUNLERI FUARI AÇILDI 
Vakfıkebir ilçesinde 1.Kitap Günleri Fuarı İlçe Kaymakamı
Dr. Hacı Arslan Uzan'ın ve ilçe protokol üyelerinin katılımı ile açıldı.

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de



C
umhuriyet Halk Partisi'nin 
(CHP) 38. Olağan 
Kurultayı'ndaki genel 

başkanlık seçiminde, ilk turda 
salt çoğunluk sağlanamadığı 
için oylama ikinci tura kaldı. 
Saat 00.30 itibarıyla başlayan 
ikinci tur seçiminde oy kullanma 
işlemi saat 02.30'da 
tamamlandı. Oy sayımının 
ardından Özgür Özel'in 812 oy 
alarak CHP'nin yeni genel 
başkanı olduğu açıklandı. 
Kemal Kılıçdaroğlu ise 536 oy 
aldı.
8. GENEL BAŞKAN
Manisa Milletvekili ve CHP Grup 

Başkanı Özgür Özel, bugün 
yapılan 38. Olağan Kurultay'da 
partinin 8. genel başkanı 
seçilmiş oldu. Özel, 1974'de 
Manisa'da doğdu. Ege 
Üniversitesi Eczacılık 
Fakültesinde lisans eğitimini 
tamamlayan Özel, 1999'da 
serbest eczacılığa başladı. 
Manisa Eczacı Odasında 2001-
2007 yılları arasında bir dönem 
genel sekreterlik ve iki dönem 
oda başkanlığı görevlerinde 
bulunan Özel, 2007- 2011 yılları 
arasında Türk Eczacıları 
Birliğinde bir dönem saymanlık, 
iki dönem genel sekreterlik 

görevlerini yürüttü. Özel, 24, 25, 
26, 27 ve 28. dönemlerde 
Manisa Milletvekili seçildi. 25, 
26 ve 27. dönemlerde CHP 
Grup Başkan Vekili olarak görev 
yapan Özel, 28. dönemde CHP 
Grup Başkanlığı'nı üstlendi. 
Almanca ve İngilizce bilen Özel, 
evli ve 1 çocuk babası.
KILIÇDAROĞLU, ÖZGÜR 
ÖZELİ TEBRİK ETTİ
Kılıçdaroğlu, sosyal medya 
hesabından, "Büyük Önderimiz 
Atatürk'ün emanetini, bugüne 
kadar onurla taşıdım. Bugün, 
kurultay delegelerimizin verdiği 
kararla genel başkanlık 
görevine veda ediyorum. 
Bugüne kadar mücadelemize 
omuz veren herkese teşekkür 
ederim. Genel Başkanlık 
görevine seçilen yeni Genel 
Başkanımız Özgür Özel'i 
kutluyor, başarılar diliyorum" 
ifadelerini kullandı.
ÖZGÜR ÖZEL'DEN 
"TEŞEKKÜR" KONUŞMASI
Özel, genel başkan seçilmesinin 
ardından sahneye gelerek 
teşekkür konuşması yaptı. 
Konuşmasına, "Hayatımın en 
büyük gururunu yaşıyorum" 
diyerek başlayan Özel şunları 
söyledi: Bunu CHP'nin 100. 
yılında ve hatta Türkiye'nin 
kurulan ilk sandığında ikinci 

yüzyıla yön verecek partimizin 
kurultayında oy birliğiyle bu 
onurlu görevi yerine getirdiğiniz 
için teşekkür ediyorum. İlk tur 
sonuçlandıktan sonra daha 
önce pek az deneyimlenen ve 
ikinci tura kalan seçim sırasında 
'ben oraya geleyim Özgür 
Başkana elini kaldırayım' diyen 
ve bizimle birlikte olan, bundan 
sonra Adalet Yürüyüşü'ne hep 
beraber devam edeceğimiz 
Sayın Kemal Kılıçdaroğlu'na 
teşekkür ediyorum. 
Sorumluluğun farkındayım. Gazi 
Mustafa Kemal'in, Bülent 
Ecevit'in, Hikmet Çetin'in, Altan 
Öymen'in ve Kemal 
Kılıçdaroğlu'nun koltuğunda 
oturmak ve onların emanetine 
sahip çıkmak benimle birlikte 
hepinizin görevidir. Bu salondan 
130 milletvekilimizle el ele, 
omuz omuza çıkıyorum. salona 
il başkanlarımızla girdik. Bu 
salondan 81 il başkanımızla kol 
kola çıkıyorum. İmza sayıları 
çok konuşuldu. Seçim 
sonuçlarını sayın başkanımız 
müsade ederse 1360 
delegemizin hepsi bana oy 
vermiş gibi kabul edip teşekkür 
ediyorum. Umutsuzluğu umuda 
çevirmek, yere bakan yüzleri 
havaya kaldırmak ve asılan 
suratları güldürmek... Buna 

inandık. Umut içindeyiz. Bu zor 
süreçte; bu salondan dışarı 
kırgınlık çıkarmayacağıma söz 
veriyorum. İstemeden 
kırdıklarım olduysa affola. 
Grubumuz Pazartesi 
sabahından itibaren Plan Bütçe 
Komisyonu'ndaki mücadelesine 
tek yumruk olarak devam 
edecek. Yerel seçim sürecine 
odaklanacağız. Buradan 1.5 
milyon üyemize diyorum ki; 
yaşadığımız üzüntüyü telafi 
etmek, ikinci yüzyıla zaferle 
girmek için yarından itibaren 
seferberlik ilan ediyorum. Yarın 

sabah 09.30'da yarınki parti 
meclisi sürecini görüşmek üzere 
toplantı koyduk. Verdiğimiz 
sözleri hep beraber zaman 
kaybetmeden tutacağız. Sayın 
Başkanın da emeğinin çok 
olduğu Hatay. İlk ziyareti 
Hatay'a yapacağım. Hep 
gündemde tutacağım dedim. 
Söz veriyorum. İkinci ziyaretim 
Osmaniye'ye olacak. Söz 
verdim, geliyorum. Bugün 
burada zafer CHP'den bir 
adayın, ekibin değil. Bugünkü 
zaferin galibi bütün CHP'lilerdir. 
Yolumuz, yolunuz açık olsun.
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Alper Özkan KARAGÖL

CHP'NİN YENİ GENEL BAŞKANI ÖZGÜR ÖZEL OLDU
Cumhuriyet Halk Partisi'nin (CHP) 38. Olağan Kurultayı'nın ikinci tur oylamasında Manisa Milletvekili Özgür Özel 812 oy alarak genel başkan seçildi.
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VAKFIKEBİR'DE KİTAP GÜNLERİ FUARI AÇILDI 
Vakfıkebir ilçesinde 1.Kitap Günleri Fuarı İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan'ın ve ilçe protokol üyelerinin katılımı ile açıldı.
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Postası

aymakamımız Dr. Hacı 

KArslan Uzan'ın 
katılımlarıyla ilçemiz Fen 

Lisesi Konferans Salonunda 1-
7 Kasım tarihleri arasında açık 
kalacak olan 1.Kitap Günleri 
Fuarı açılışı yapıldı. Vakfıkebir 
1. Kitap Günleri'nin açılış 
törenine İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan'ın yanı sıra, 
Vakfıkebir Belediye Başkan 
Vekili Enver İskenderoğlu, 
Çarşıbaşı Belediye Başkanı 
Mümin Nuhoğlu, kurum 
müdürleri ve ilçe protokol 
üyeleri iştirak etti. Vakfıkebir 
Kaymakamlığı ve İlçe Milli 
Eğitim Müdürlüğü tarafından 
organize edilen, okuyucuların 7 

Kasım salı gününe kadar 
ziyaret edebileceği ve Yazar 
Sinan Yağmur'un kitaplarını 
imzalayacağı kitap fuarı 
Vakfıkebir Fen Lisesi 
Konferans salonu fuaye 
alanında açıldı.
“KALEM KILIÇTAN 
KESKİNDİR”
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan açılış sonrası 
yaptığı değerlendirmede; “Kitap 
elbette ki çok önemli, 
çocuklarımızın iyi bir eğitim 
sürecinden geçirebilmek adına 
çocuklarımıza iyi bir eğitim 
verebilmek anlamında 
çocuklarımıza gelecek 
hazırlayabilmek anlamında 

elimizden gelen tüm gayreti ve 
çabayı gösteriyoruz. 
Uluslararası standartta okullar 
hazırlayarak çocuklarımızın 
geleceğe hazırlamaya 
çalışıyoruz. Ancak kitap 
okumak çok önemli, kitap 
okumak ailede başlar eğer 
anne baba evde kitap okuyorsa 
çocuklarda onlarla birlikte 
okuyorlar. Çocuklarımızın 
geleceğe hazırlayabilmek, 
analitik düşünceye sahip 
olabilmeleri adına 
çocuklarımıza kitapla 
tanıştırmamız lazım. Ecdat ne 
demiş kalem kılıçtan keskindir. 
Bu coğrafyada hem 
kalemimizle hem kılıcımızla 

durabilmek istiyorsak, 
çocuklarımızın da kitapla 
tanışması lazım. Aksi takdirde 
zora düşeriz darda kalırız.  
Bugün sosyal medya bütün 
gençliği bütün insanlığı alıp 
savurup götürmekte, insanlar 
zamanının çoğunu internette, 
telefonda, bilgisayarda 
geçmekte. Günümüzde bilgiye 
erişim çok kolaylaşmış 
durumda bu nedenle müthiş bir 
bilgi kalabalığı var. Bu bilgi 
kirliliği içinde karşımıza çıkanı 
olduğu gibi almak artık 
mümkün değil. Önemli olan, 
aralarından doğru ve gerekli 
bilgiyi seçebilmek. Bu şekilde 
bir değerlendirmeyi yapabilmek 

için de öncelikle okuduğunu 
anlamak, konuyla bağlantı 
kurabilmek gerekiyor. 
Okuduğunu anlamak da ancak 
zengin bir çeşitlilik içinde daha 
çok okuyarak, okunanın 
üzerine düşünerek, tartışarak 
gelişebilir. Böylece bize 
sunulanı olduğu gibi almakla 
yetinmeyip bunun ötesine 
geçerek kendi 
değerlendirmelerimizi, 
analizlerimizi yapabilir hale 
geliriz. Analitik düşünce 
gücümüz artar, ufkumuz daha 
çok açılır ve bunu takiben yeni 
bilgi üretir hale geliriz. Kültürel 
çeşitliliğin ve yayınlama 
özgürlüğünün korunması ve 

yaşatılması anlamında önemli 
alanlar olan kitap fuarları, 
ülkemiz kültürünün ve 
sanatının gelişmesine çok 
büyük katkı sağlıyor. 
Yazarlarımız burada yayın 
evlerimiz burada salonu 
dolduran hazirunun heyecanı 
ve kitap sevdasını buradan 
görebiliyorum. Böyle bir 
etkinlikle yazarlarımızla 
gençlerimiz, halkımız, 
vatandaşlarımız buluşuyor, 
sosyal kültürel faaliyete imza 
atmış oluyor. Bu imkanı 
sağlayanlara şükranlarımı 
sunuyor, teşekkür ediyorum. 
Herkesi saygıyla selamlıyorum" 
dedi.
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V
akfıkebir İlçemizin 
esnaflarından Cahit Hürfikir 
tarafından tam 21 yıl önce 

yazılan mektup, Hürfikir ailesine 
Cumhuriyetin 100. Yılında postacı 
Caner Sağlam tarafından 
ulaştırıldı. Mektup, Vakfıkebir 
Postanesinde 16.10.2002 tarihinde 
yazılıp mühürlenerek postanede 
saklandı. Mektubun o tarihte 
yazıldığını gösteren postane 
mührü zarfın üzerinde görülüyor. O 
tarihte yazılan mektup 
Cumhuriyetin 100. Yılında verilmek 
üzere postanede tutuldu. 29 Ekim 
2023 günü PTT görevlisi Caner 
Sağlam tarafından tam 21 yıl önce 
yazılan mektup Cahit Hürfikir'in eşi 
Pervin Hürfikir'e evinde teslim 
edildi. 
Mektubun içeriği ise Cahit 
Hürfikir'in o tarihte eşine ve 
çocuklarına karşı olan duygularını 
ve hissettiklerini anlatırken, 
geleceğe dair olan onlarla ilgili 
düşüncelerini anlatıyor. Hürfikir'in 
mektubunda 2023 yılına yönelik iyi 
dilekleri ve Cumhuriyetin 100. 
Yılını kutlamak gibi başlıklardan 

oluşuyor.
“PERVİN HÜRFİKİR 
DUYGULARINI ŞU ŞEKİLDE 
DİLE GETİRDİ”
Pervin Hürfikir Sosyal Medya 
hesabından duygularını şu şekilde 
dile getirdi; “Duygularımı nasıl 
ifade ederim bilemiyorum ama 
bugün yaşadığım mutluluğu hiçbir 
zaman unutamayacağım çok açık. 
Bugün bir mektup 
geldi bana ama 
çok uzun bir 
yoldan gelmişti. 
Hatta çok uzun 
bir zamandan 
desem daha 
doğru olur. Sevgili 
eşim Cahit 
yazmış bana. 
Tamı tamına 21 
yıl önce, yani 
2002 yılında 
yazıp göndermiş 
ve PTT tarafından 
Cumhuriyetimizin 
100. yılına özel 
olan konseptiyle 
bugün teslim 

edildi. Zarfa baktığımda üzerindeki 
mühürde o günün tarihini, pulun 
üzerinde eski para birimini ve on 
yıldan fazladır kullanmamış 
olduğumuz telefon numarasını 
görünce bir şok olsam da mektubu 
okuyunca 21 yıl öncesine bir 
zaman yolculuğu yaptım desem 
yalan olmaz sanırım. İçine 2 tane 
de o güne ait ailemizin olduğu bu 

güzel fotoğrafları eklemiş. Çok 
duygu dolu, yoğun ve içten bir 
mektuptu. Bu ince ve duygusal 
mektubu yazdığı için, 
Cumhuriyetimizin 100. yılını bana 
bu kadar anlamlı kıldığı için ve 
romantiklik çıtasını göklere 
çıkardığı için sevgili eşime sonsuz 
teşekkürlerimi sunuyorum iyi ki 
varsın ifadelerini kullandı.”

21 YIL ÖNCE YAZILAN MEKTUP SAHİBİNE ULAŞTI
Vakfıkebir İlçemizin esnaflarından Cahit Hürfikir tarafından tam 21 yıl önce yazılan mektup, Hürfikir ailesine Cumhuriyetin 100. Yılında postacı Caner Sağlam tarafından ulaştırıldı. 

CUMHURİYETİMİZİN 100. YILI TEMALI RESİM SERGİSİ DÜZENLENDİ

umhuriyetimizin 

Ckuruluşunun 100. yılına 
özel olarak düzenlenen 

etkinlikler kapsamında, " 
Cumhuriyetin 100.Yılı " temalı 
resim sergisi Vakfıkebir de 
yapıldı.  Vakfıkebir Atatürk 
Ortaokulu öğrencileri tarafından 

hazırlanan sergi Hükümet Konağı 
önünde sergilendi. Serginin 
açılışına İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan'ın yanı sıra ilçe 
protokolü katıldı. Sergi, 
Cumhuriyetimizin 100.Yılık 
tarihine ışık tutan, 
öğrencilerimizin fırçasından çıkan 

eserlere ev sahipliği yaptı. 
Cumhuriyetimizin kuruluşundan 
bugüne kadar olan süreçte 
yaşanan önemli olayları, dönüm 
noktalarını ve bu toprakların 
kahramanlarını yansıtan eserler 
yer aldı. 
“VAKFIKEBİR'DE ÇEŞİTLİ 

ETKİNLİKLER DÜZENLEDİK”
İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Cumhuriyet'in 100. yıl 
etkinlikleri çerçevesinde tüm 
Türkiye'de olduğu gibi 
Vakfıkebir'de de çeşitli etkinlikler 
düzenlediklerini söyledi. Uzan, 
"Ülkemizin tamamında olduğu 

gibi ilçemizde de 
Cumhuriyetimizin 100. yıl 
etkinlikleri çerçevesinde çok farklı 
etkinlikler yaptık. Okullarımızda 
spor yarışmalarından tutunda şiir 
ve kompozisyon yarışmalarına 
kadar birçok etkinlik yapıldı. 
Bugünde burada Atatürk 

Ortaokulu öğrencilerinin 
hazırladığı resim sergisini gezdik 
ve sergiyi gezerken özellikle 
Kurtuluş Savaşı sürecinden 
Cumhuriyet'in ilanı ve sonrasına 
kadar olan resim çalışmalarını 
gördük. Emek harcayanlara 
teşekkür ediyoruz" dedi.  

Vakfıkebir İlçesi Atatürk Ortaokulu öğrencileri tarafından hazırlanan ''Cumhuriyetimizin 100. Yılı'' temalı resim sergisi Hükümet Konağı önünde sergilendi.
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2. TRABZON KENT SEMPOZYUMU
7-9 KASIM'DA YAPILACAK
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası'nın da destekçileri arasında bulunduğu, Türk Mühendis ve Mimar
Odaları Birliği (TMMOB) Trabzon İl Koordinasyon Kurulu tarafından düzenlenen 2. Trabzon Kent
Sempozyumu 7-9 Kasım tarihleri arasında KTÜ Osman Turan Kültür ve Kongre Merkezinde yapılacak.

KARABAĞ'IN YENİDEN
YAPILANMASINDA TÜRK
ŞİRKETLERİNİ GÖRMEK İSTİYORUZ
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Erkut Çelebi ve beraberindeki işadamları heyeti,
Azerbaycan Girişimciler Konfederasyonu'nu ziyaret etti, yatırım ve işbirliği olanakları hakkında görüş
alışverişinde bulundu. Konfederasyon Başkan Yardımcısı Vugar Zeynalov, savaş sonrası yeniden
yapılanan Karabağ'ın inşasında Avrupalı şirketler yerine Türk şirketlerini görmek istediklerini vurguladı. 

MMOB Trabzon İl 

TKoordinasyon Kurulu 
Sekreteri ve Harita ve 

Kadastro Mühendisleri Odası 
Şube Başkanı Prof. Dr. Ebru 
Çolak, İnşaat Mühendisleri 
Odası Şube Başkanı Mustafa 
Tiryaki, Kimya Mühendisleri 
Odası Şube Yönetim Kurulu 
Üyesi Sabri Öztürk, Trabzon 
Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Erkut Çelebi'yi ziyaret 
ederek sempozyum programı 
hakkında bilgi verdi.
“BAŞKAN ÇELEBİ PANEL 
YÖNETECEK”
Sempozyumun 3. günü olan 9 
Kasım'da “Trabzon'da Ticaret ve 

Sanayi” konulu panelin 
yöneticiliğini yapacak olan 
TTSO Başkanı Erkut Çelebi, 
kentin her yönüyle 
değerlendirilmesi ve geleceğe 
yönelik planlamasının yapılması 
için Kent Sempozyumundan 
çıkacak sonuçları 
önemsediklerini vurguladı. 
Başkan Çelebi'nin yöneticiliğini 
yapacağı panelde Türkiye 
İhracatçılar Meclisi Başkanı 
Mustafa Gültepe, Ulusal Fındık 
Konseyi Yönetim kurulu Üyesi 
Sebahattin Arslantürk ile iş 
insanları Erol Tuna ve Tayfun 
Denizer konuşmacı olarak yer 
alacak.

BÜYÜKŞEHİR'DEN
KAMUOYUNA AÇIKLAMA

Trabzon Büyükşehir Belediyesi, Sera Gölü tesislerinde çıkan yangın
sonrası, bazı basın yayın kuruluşlarında yer alan “İtfaiye Dairesi
Başkanlığının müdahalede yetersiz kaldığı” yönündeki iddialara cevap verdi. 

B
üyükşehir Belediyesi 
İtfaiye Dairesi Başkanlığı 
tarafından yapılan 

açıklamada şu ifadeler kullanıldı; 
“Sera Gölü'nde bulunan 
tesislerimizde meydana gelen 
yangın ile ilgili yapılan 
incelemede; tesis personeli 
tarafından ilk müdahalenin 
yangın söndürme tüpleri 
marifetiyle yapılmasına rağmen 
söndürülemeyince 112 acil çağrı 
merkezi numarası üzerinden 
itfaiyeye ihbar verildiği ve 
Akçaabat İtfaiye Grup Amirliğine 
saat 11:18.17'de ihbarın 
bildirildiği, ilk ekibin 4 saniye 
sonra yani 11:18.21'de çıkış 
yaptığı ve 8.5 kilometre 
mesafede bulunan olay yerine 
11:26.59'da ilk ekibin ulaştığı, 
ikinci ekibin ise yüksek tonajlı bir 
araç olan su tankeri ile birlikte 
11:33'te varabildigi tespit 
edilmiştir. Müteakip dakikalarda 
ise destek ekipleri olay yerine 
gelmiş ve yoğun müdahale 
gerçekleşmiştir.” 
“GECİKME SÖZ KONUSU 
DEĞİL”
“Yangına müdahale esnasında 
öncelikli olarak tesisin güvenliği 
alınarak etraftaki kalabalık 
vatandaş topluluğu 
uzaklaştırılmıştır. Sosyal tesisin 
yoğun olarak kullanılan bir yer, 
üstelik öğlen saati olması ve 

oluşan yoğun duman nedeniyle 
içeride insan olup olmadığı 
kontrol edildikten sonra patlama 
tehlikesi içeren çok sayıdaki 
tüpler tahliye edilmiştir. Yangına 
ilk müdahale süresi ülke 
genelinde ortalama 10 dakika 
civarında olup bu anlamda itfaiye 
ekibinin herhangi bir gecikmesi 
söz konusu değildir. Tesisin 
ahşap ve ahşap üzerinin vernikli 
olması, yangının başlangıç 
yerinin yanıcı maddelerin yoğun 
olduğu bir yer olması ve tesisin 
yapı özelliğine göre oluşan hava 
akımı nedeniyle yangının çok 
hızlı bir şekilde büyümüştür.”
“İHTİYAÇ TESPİT EDİLMEDİ”
“İtfaiye istasyonlarının sayısı, yer 
seçimi ve olay istatistikleri 
doğrultusunda mevcut 
kapasitesinin 
değerlendirilmesine yönelik 
olarak ise 2022 yılında KTÜ 
Endüstri Mühendisliği ile bir 
proje geliştirilerek önce Ortahisar 
sonra Akçaabat'ı da içine alacak 
şekilde olayların yoğunlaştığı 
mahalleler, olay türleri, yol 
durumu, bina ve tesislerin tehlike 
sınıfına göre bir risk 
değerlendirmesi yapılmıştır. 
Yapılan çalışmada, Derecik 
Mahallesi veya civarındaki 
bölgelerde bir itfaiye istasyonu 
kurulması ihtiyacı tespit 
edilmemiştir. Söz konusu bölgeyi 

de kapsayan tüm mahallelerde 
meydana gelen itfaiye olaylarını 
geriye dönük olarak bir yıllık 
incelediğimizde toplamda 62 
adet yangın çıktığı bunun 36 
adedinin açık alan yani bahçe 
ateşi yakma şeklinde 
gerçekleştiği 13 adedinin küçük 
çaptaki mesken yangını olduğu 
geriye kalan olayların ise trafik 
kazası ve asılsız ihbarlar olduğu 
belirlenmiştir.”
“MÜDAHALE SÜRESİNİ 8,2 
DAKİKYA DÜŞÜRDÜK”
“Bahse konu risk 
değerlendirmesi çalışmamızda 
şehrin itfaiye olayları yönünden 
odak noktalarına göre araç 
niteliği, niceliği, ekipman miktarı 
ve personel eğitimi de 
gözetilerek, müdahale süresini 
ülke ortalaması olan 10 
dakikanın altına düşürmek için 
bir değerlendirme yapılmış ve 
olayların yoğunlaştığı Çukurçayır 
bölgesine ve Yeni Otogar 
bölgesine birer itfaiye müfrezesi 
kurulması işi hayata geçirilmiştir. 
Yine Şehir hastanesinin 
kurulacağı bölge başta olmak 
üzere Beşirli, Akyazı, Yıldızlı ve 
Söğütlü gibi yoğun yerleşimin 
bulunduğu bölgeleri kapsayacak 
şekilde Şehir Hastanesi'ne ve 
kavşak noktalarına yakın olacak 
şekilde bir itfaiye müfrezesinin 
daha kurulması planlanmaktadır. 
Araç ve ekipman tedariki 
işlemleri hem belediye hem 
İlbank desteği ile 
yürütülmektedir. İlimiz için 
yapılan çalışmalar ve alınan 
önlemler ile yangın başta olmak 
üzere trafik kazası, mahsur 
kalma, kurtarma gibi olaylara 
müdahale süresi 8,2 dakikaya 
kadar düşürülmüştür. 18 ilçede 
21 istasyonu bulunan İtfaiye 
Dairesi Başkanlığımız, her yıl 
artış gösteren olaylara paralel 
olarak istasyon sayısını 
artırmaktadır. 2022 yılında 
1.831'i yangın olmak üzere 
3.792 olaya müdahale edilmiştir. 
Kamuoyuna saygıyla duyurulur.”

A
zerbaycan Girişimciler 
Konfederasyonu Başkan 
Yardımcısı Vugar 

Zeynalov, TTSO heyetini 
Bakü'de ağırlamaktan memnun 
olduklarını belirterek, 
"Konfederasyonumuz 
bünyesinde 10 bin işadamımız 
ve 16 komitemiz var. 
Azerbaycan yatırım olanakları 
bakımından önemli bir ülke 
özellikle. İnşaat, tarım, 
madencilik, hayvancılık gibi iş 
kollarında yatırım imkanları 
mevcut" dedi.
“KARABAĞ YENİDEN 
YAPILIYOR”
Zeynalov, özellikle işgalden 
kurtarılan Karabağ bölgesinin 
yeniden yapılandırılması için ilk 
etapta 7 milyar dolardan fazla 
kaynak tahsis edildiğini 
belirterek, "Karabağ'da büyük 
bir inşaat ve altyapı faaliyeti 
sürdürülüyor. İnsanlar geri 
dönsün Karabağ'da normal bir 
yaşam tesis edilsin diye akıllı 
evler modern şehirler inşa 
edilecek Trabzonlu iş 
adamlarını da Karabağ'da ve 
diğer bölgelerde yatırım 
yapmaya bekliyoruz. O bölgede 
artık hiçbir tehlike yok. Orada 
Avrupa şirketlerini değil Türk 
şirketlerini görmek istiyoruz. 
Neredeyse 30 yıldır hiç 
işlenmemiş topraklar var. Bu 
bakir topraklar tarım için çok 
uygun yatırım imkanları 
barındırıyor" dedi. 
Vugar Zeynalov, Trabzonlu iş 
adamlarından Azerbaycan'a sık 
sık gelmelerini de isteyerek, 
"Zengezur koridoru açılırsa 
Türkiye ile direkt bağlanacağız. 
Böylece Türkiye'nin Orta Asya 
bağlantısı da güçlenmiş olacak. 
Her alanda işbirliğimizi mutlaka 
güçlendirerek ilerletmeliyiz" 
dedi.
“ÇELEBİ: AZERBAYCAN'A 

DAHA ÇOK GELECEĞİZ”
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi, bir 
süre önce sağlık turizmi 
grubuyla geldikleri Azerbaycan'ı 
bu kez inşaat firmaları ile ziyaret 
ettiklerini vurgulayarak, 
"Önümüzdeki süreçte tarımla 
ilgili şirketlerimizi de buraya 
getireceğiz. Tek Millet İki Devlet 
sloganı ile kardeşimiz olarak 
gördüğümüz Azerbaycan'ın 
gelişmesine Türk iş adamları 
olarak katkı vermek istiyoruz. 
Özellikle sizin de söylediğiniz 
gibi Karabağ bölgesinde çeşitli 
sektörlerde büyük bir iş 
potansiyeli olduğuna inanıyoruz. 
Azerbaycan'a çok daha sık 
gelerek iş ilişkilerimizi de ileriye 
taşıyacağız" dedi.
“KOBİA'DA DESTEKLER 
HAKKINDA BİLGİ ALINDI”
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi ve 
beraberindeki heyet, 
Azerbaycan'da KOSGEB'in 
karşılığı olan KOBİA'yı da 
ziyaret etti. Trabzon heyeti, 
KOBİA Başkanı Orhan 
Memmedov ve yetkililerden, 
Azerbaycan'da şirket kurulumu 
ve destekler hakkında bilgi aldı.

“ÇELEBİ FİRMA 
ZİYARETLERİNDE BULUNDU”
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi, 
Bakü'de çeşitli firmaları da 
ziyaret ederek, işbirliği 
olanakları ile ilgili görüş 
alışverişinde bulundu. Trabzon 
Hurmasını kurutulmuş ve 
dondurulmuş olarak Avrupa'ya 
ve Türkiye'ye pazarlayan 
Balkhoorma firmasını ziyaret 
eden Çelebi, "Trabzon hurması 
gerçekten dünya pazarında 
büyük yeri olan bir ürün. Bu 
konuda yapabileceğimiz 
çalışmalarla ilgili fikir edindik" 
ifadesini kullandı.
Çelebi ayrıca gıda ve giyim 
başta olmak üzere çeşitli 
markalarla Bakü'de faaliyet 
gösteren Ferhat Çeğil ve ortağı 
Yegane İbrahimov'un 
işletmelerini de ziyaret ederek 
faaliyetleri hakkında bilgi aldı.
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi, 
Azerbaycan'da gerçekleştirilen 
etkinliklere katkıları nedeniyle 
Azerbaycan Trabzon İşadamları 
Platformu Kurucu Başkanı Barış 
Uzunoğlu'na Trabzonspor 
forması hediye etti.
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CUMHURIYETIMIZIN 100. YILI MUNASEBETIYLE
FUTSAL TURNUVASI DUZENLENDI
Vakfıkebir İlçesinde Cumhuriyetimizin 100. Yılı münasebetiyle ortaokul ve liseler arası Futsal turnuvası düzenlendi.

lçe genelindeki ortaokul ve 

İliselerin katılımı ile 
gerçekleşen Futsal 

turnuvasında Ortaokullarda; 
birincisi Vakfıkebir Yalıköy 
Ortaokulu,  ikincisi Atatürk 
ortaokulu, üçüncüsü Osman 
Tan Ortaokulu oldu. Liselerde 

ise birinci Gülbahar Hatun 
Anadolu Lisesi, ikinci Ömer 
Nakkaş Mesleki Teknik 
Anadolu Lisesi, üçüncü ise 
Mesleki Teknik Anadolu Lisesi 
Oldu.
“ALLAH'A ŞÜKÜR 
GENÇLİĞİMİZ SAYESİNDE 

GELECEĞE UMUTLA 
BAKIYORUZ”
İlçe Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan turnuva sonrası 
yaptığı açıklamada; “100 yıl 
önce ecdat, üzerinde 
yaşadığımız toprakları vatan 
yapmak adına canlarını seve 

seve verdi ve bu toprakları bize 
emanet etti. Bugün dünya 
mazlumlarının gözü, 
Türkiye'mizin üzerinde. Bizim 
gençliğimiz kendine yakışır 
şekilde geleceğe emin 
adımlarla yürüyor. Allah'a şükür 
gençliğimiz sayesinde 

geleceğe umutla bakıyoruz. 
Türk gençleri, dünyada inşallah 
barışı, huzuru tesis edecektir. 
Cumhuriyetimizin 100 yılı 
etkinlikleri çerçevesinde 
düzenlediğimiz 29 Ekim 
Cumhuriyet Bayramı Futsal 
turnuvası müsabakalarına 

katılan tüm sporcularımızı 
yürekten kutluyorum dedi.”
Turnuvada dereceye giren 
öğrencilere ödüllerini 
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan ve İlçe 
Gençlik ve Spor Müdürü Yunus 
Ali Civil tarafından verildi.

TURİZM SEKTÖRÜNDEKİ KAYIT
DIŞI İŞLETMELERLE ŞEHİR
OLARAK MÜCADELE ETMELİYİZ
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Meclis Üyesi Bahattin Çelik, kayıt
dışı işletmelerin turizm sektöründeki en büyük sorun olduğunu ifade ederek,
“Turizme zarar veren kayıt dışı işletmelerle şehir olarak mücadele etmeliyiz” dedi.

T
TSO'nun nakliyat, kargo, 
araç kiralama ve otopark 
işletmesi firmaların yer 

aldığı 12'nci Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi 
Bahattin Çelik, Trabzon'da 
turizmin ilerlemesini engelleyen 
en önemli faktörün kayıt dışı 
işletmeler olduğunu ifade 
ederek, “Bunu yıllardır 
konuşuyoruz ama bir türlü 

düzeltemiyoruz. Turizm 
sektöründe çok ciddi kayıt 
dışılık var. Tüm sivil toplum 
örgütleri, belediyeler ve ilgili 
kurumların kayıt dışılıkla 
mücadele etmesi lazım. Şehir 
olarak topyekûn bu mücadeleyi 
vermemiz lazım” dedi.
TTSO Meclis Üyesi Çelik, 
Trabzon'un turizm göçü aldığını 
ifade ederek, “Yaz aylarında 3- 

4 aylık firmalar oluştu. İnsanlar 
4 ay geliyor, araç kiralama 
yapıyor, bina kiralıyor otelcilik 
yapıyor. Vergisi yok, elemanı 
yok. Bu tür işletmelerin sektöre 
verdiği zarar nedeniyle bazı 
yatırımlar da askıya alınıyor. 
Kayıt dışılık konusunda artık 
konuşmanın önüne geçilip 
icraat yapılması lazım” ifadesini 
kullandı.
Trabzon'da turizm polisi 
sayısının artırılmasının gerekli 
olduğunu da ifade eden Çelik, 
“Havalimanında, Uzungöl'de, 
şehir merkezinde gözle görülür 
şekilde turizm polislerinin 
olması lazım. 2024 yılı turizm 
sezonuna kadar bu hazırlığı 
bitirmeliyiz” diye konuştu.
Çelik, turizm fuarlarına 
katılımın devam etmesi 
gerektiğini de vurgulayarak, 
“Trabzon şehrinin en büyük 
girdisi olan turizmde tanıtımı 
aksatmamalıyız” dedi.

DÜNYA ÜLKELERİYLE REKABET EDECEĞİZ
KTÜ-Ortahisar Creatiny Roket Takımı Üyelerini ağırlayan KTÜ Rektörü Prof. Dr. Hamdullah
Çuvalcı, Türk gençliğinin dünya ile rekabet edebilecek seviyede olduğunu söyledi.

TÜ-Ortahisar Creatiny 

KRoket Takımı Üyeleri, 
KTÜ Rektörü Prof. Dr. 

Hamdullah Çuvalcıyı ziyaret etti. 
TEKNOFEST yarışmalarında 
üst süte ikinci kez dereceye 
giren ve Karadeniz Teknik 
Üniversitesi (KTÜ) 
öğrencilerinden oluşan KTÜ-
Ortahisar Creatiny Roket Takımı 
Üyeleri tarafından, KTÜ Rektörü 
Prof. Dr. Hamdullah Çuvalcı'ya 
nezaket ziyareti gerçekleştirildi. 
Danışman Öğretmenler Murat 
Dursun Sekban, Serdar 
Özkaya, Rafet Çağrı Öztürk, 
Takım Üyeleri; Umut Genç, 
Hayri Eyüp Can Yolcu, 
Muhammed Efecan Baş, Merve 
Dericioğlu, Ömer Vatan ve Mert 
Said Koçyiğit'in yer aldığı 
ziyarette takımın başarıları, 
gelecek hedefleri ve devam 
eden çalışmaları konuşuldu. 
Rektör Prof. Dr. Hamdullah 

Çuvalcı'ya, yine KTÜ-Ortahisar 
Creatiny Roket Takımını 
oluşturan öğrenciler tarafından 
kurulan ve Roket motoru üretimi 
başta olmak üzere roketlere 
ilişkin çalışmalar yapan URUK 
firmasının faaliyetleri hakkında 
da bilgilendirme yapıldı.
'TÜRK GENÇLİĞİ DAHA 
İYİSİNİ YAPACAK'
Ziyarette TEKNOFEST 
yarışmalarının önemine vurgu 
yapan KTÜ Rektörü Prof. Dr. 
Hamdullah Çuvalcı, “Gelişen ve 
her geçen gün teknolojik 
anlamda dönüşen dünyamıza 
ayak uydurmak için var 
gücümüzle çalışmamız 
gerekiyor. Bugün TEKNOFEST 
yarışmaları gençliğimizin 
özgüvenini yerine getirdiği çok 
açık bir gerçektir. Türk gençliği 
artık 'Bizde yapabiliriz' 
diyebiliyor. Hatta daha iyisini 
yapıyoruz. Özellikle savunma 

sanayiinde her genç 
mühendisimize büyük görev 
düşüyor. Biz neden savaş 
uçağının lastiğini dışardan 
alalım, neden İHA, SİHA ithal 
edelim? Bugün öyle bir 
noktadayız ki, bırakın lastik ithal 
etmeyi kendi İHA, SİHA ve 
savaş uçağımızı üretebiliyoruz. 
Kaan'ımız, Altay'ımız ve birçok 
yerli ve milli üretimimiz var. 
Yeter mi? Asla. Daha çok 
üreteceğiz ve siz gençlerimizle 
birlikte dünya ile kıyasıya 
rekabet edeceğiz. Hepinize 
çalışmalarınızda başarılar 
diliyorum. KTÜ olarak yerli ve 
milli üretime destek vermeye, 
öğrencilerimizin yanında olmaya 
devam edeceğiz” dedi. Rektör 
Prof. Dr. Hamdullah Çuvalcı ile 
görüş alışverişinin yapıldığı 
ziyaret, hatıra fotoğrafı 
çekilmesinin ardından son 
buldu.
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KADIKÖY'DE FIRTINA ESTİ

rabzonspor teknik direktör 

TAbdullah Avcı ile yeni bir 
sayfa açtı. Göreve geldiği 

ilk hafta Alanyaspor'u yenen, 
ardından Fatih Karagümrük ile 
berabere kalan Avcı'nın 
öğrencileri, cumartesi günü ise 
Fenerbahçe'yi Kadıköy'de 
yenerek ligde zirveyi karıştırdı. 
26 yıl sonra deplasmanda gelen 
bu zaferin alınmasında Avcı'nın 
yaptığı çalışmaların rolü çok 
fazla. 60 yaşındaki taktisyen, 
öncesi Fenerbahçe'yi görüntülü 
analizlerle ezberletti, ardından 
sahada uygulama çalışmaları 
yaptırdı ve sonrasında da tüm 
takımın bu galibiyete inanması 
için yoğun bir motivasyon 
sürecini tamamladı. İşte 
Trabzonspor'un derbi 
galibiyetinin şifreleri:
MAÇ BAŞI BASKISINI 
KIRALIM
Teknik direktör Abdullah Avcı 
derbi öncesi üzerinde en çok 
durduğu konulardan birisi 
Fenerbahçe'nin maçın başında 
kuracağı baskıyı kırmak oldu. 
Rakibin sayısal olarak baskıya 
çok fazla kişiyle geldiğini analiz 
eden bordo-mavili çalıştırıcı, bu 
baskıdan çıkış formülleri üzerine 

ciddi çalışmalar yaptı ve 
karşılığını da aldı
AZ TEMASLI BİR FUTBOL
Fenerbahçe'nin sert ve temaslı 
oyununa karşı az temaslı oyun 
üzerinde yoğun çalışmalar 
yapıldı. Özellikle topun 
kazanıldığı anda 
kaybedilmemesi konusu özellikle 
işlendi. Topu bu süre içerisinde 
daha fazla koruyabilmek adına 
yapılan çalışmalarda oyuncular 
verilen programa harfiyen 
uymayı başardı ve galibiyet 
geldi.
GÖRÜNTÜLÜ 
ANALİZ+UYGULAMA
Avcı, Fenerbahçe derbisine 
kadar her idman öncesinde 1 
saatlik görüntülü analizlerle 
rakibin eksik ve artılarını 
oyuncularına anlattı. Saha 
çalışması kadar dershane 
çalışması yapan futbolcular 
rakibin dakika dakika 
oynayacağı oyun planını adeta 
ezberledi. Ardından bu ezberler 
sahada uygulamalarla 
birleştirildi.
MOTİVASYON EN GÜÇLÜ 
SİLAH
Futbolcular maçtan önce 
Fenerbahçe'nin mutlak favori 

olarak gösterilmesini ekstra 
motivasyon olarak gördü. 
Uğurcan, Denswil, Visca ve 
Bakasetas gibi isimler özellikle 
takımın daha iyi motive 
olabilmesi için devreye girdi. 
Geçmiş maçlar konuşuldu, uzun 
zamandır alınamayan galibiyet 
motivasyonu daha da artırdı.
HERKES FORMA GİYMEK 
İSTEDİ
Derbi öncesi tüm futbolcular 
forma için yanıp tutuştu. 
Sakatlıktan yeni çıkan 
Bakasetas, ağır bir sakatlık 
atlatan Trezeguet ve henüz 
hazır olmayan Nicolas Pepe gibi 
isimler ilk 11'de sahaya çıkmak 
istedi. Oyuncuların bu iştahı 
Fenerbahçe karşılaşması öncesi 
kazanma arzusunun ne kadar 
yüksek olduğunun kanıtı oldu.
TAKTİK DİSİPLİNE BAĞLILIK
Avcı, oyuncuları maça tam 
anlamıyla "Galibiyet parolası" ile 
hazırladı. Ancak 3 puanın 
gelebilmesi için taktik disipline 
bağlılığın en önemli unsur 
olduğunu da sürekli vurguladı. 
Trabzonsporlu oyuncular skor 3-
0'ken de 3-2'ye gelmişken de bu 
disiplinden hiç taviz vermeyerek 
oyun planlarına sadık kaldı.

Trabzonspor, Trendyol Süper Lig'de 11. hafta mücadelesinde Fenerbahçe'ye konuk oldu. Bordo mavililer sahadan 3-2 galip ayrıldı.
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